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 Zwracamy się z rozpaczliwą prośbą o interwencję zapewniającą 
dostępność insuliny Humalog. 

Po wprowadzeniu nowej Ustawy tzw. refundacyjnej doszło stopniowo do 
całkowitego braku w aptekach popularnej i refundowanej przez NFZ 

insuliny Humalog produkowanej przez Elli-Lilly. 
Insuliny nie brakuje wyłącznie w Nowym Sączy, czy Małopolsce. 

 Wystarczy spojrzeć w tytuły lokalnych gazet, by zrozumieć, że jest 
długotrwały brak ogólnopolski, czyli wynikający z umyślnie złej lub 

nieudolnej dystrybucji przez producenta.  
 Jest to dla nas tym bardziej oburzające, że podpisując Umowę o 

refundacji tego leku Elli-Lilly zobowiązała się do zapewnienia dostępności 
leku w Polsce. 

 Nie jest naszym zadaniem ocena działalności tej firmy, ale jak 

wynika z rozmów z działem informującym o dostępności insuliny Humalog 
Producent z rozmysłem sprzedaje swoje leki wyłącznie do czterech 

importerów, pomijając pozostałych, jednak sprawdzaliśmy dostępność w 
aptekach będących własnością tych importerów, czyli sieć aptek DOZ 

firmy PGF,  grupa aptek MediQ firmy ACP, czy Apteki 1 firmy Phoenix 
Pharma oraz „ Świat Zdrowia” związany z hurtownią Neuca i insulina 

Humalog nie jest w nich dostępna.  
 Jeżeli prowadzący nas lekarze otrzymają jasny sygnał, że z powodu 

braku dostępności lek nie będzie refundowany to stopniowo zmienią 
kurację na inne , dostępne insuliny.  

 Niedopuszczalna jest sytuacja, gdy schorowany pacjent błaga w 
aptece o choćby jedną ampułkę insuliny. 

Prosimy o pomoc. 
 

 

Z poważaniem: 
Robert Smoleń  

 


